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Chambre des représentants Kamer van volksvertegenwoordigers 
 
Questions parlementaires Parlementaire vraag 
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Parlementslid : PAS Barbara 
 
Geregistreerd : 01/12/2023 
 
Einde termijn : 11/01/2024 
 
Titel : Gokverslaving. 
 
Vlak voordat in juli 2023 het verbod op gokreclame inging, bleek uit een bevraging van 
de Kansspelcommissie dat ongeveer één op de vier jongvolwassenen door reclame 
werd aangezet tot gokken. Ruim de helft zou de voorbije drie jaar een gokje hebben 
gewaagd en 13 % stelt zelfs dagelijks te gokken. Heeft de overheid nog controle op 
het aantal al dan niet problematische gokverslaafden in dit land? 
1. Hoeveel gokverslaafden telt België? Graag cijfers voor de jaren 2020, 2021, 2022 
en tot nog toe in 2023, opgesplitst per provincie of gewest. 
2. Kan een opdeling worden gemaakt per leeftijdscategorie: jonger dan 18 jaar, 18 tot 
30 jaar, 31 tot 50 jaar, 51 tot 64 jaar, 65 en ouder? 
3. Hoeveel van deze problematische gokverslaafden volgen een behandelingstraject 
om af te kicken? Hoeveel daarvan zijn opgenomen in een instelling? Graag cijfers voor 
de jaren 2020, 2021, 2022 en tot nog toe in 2023, opgesplitst per provincie of gewest. 
4. a) Hoeveel van deze problematische gokverslaafden kregen een toegangsverbod 
opgelegd? 
b) Hoeveel vroegen zelf een toegangsverbod aan? 
c) Hoeveel uitsluitingen werden aangevraagd door derden? 
Graag cijfers voor de jaren 2020, 2021, 2022 en tot nog toe in 2023, opgesplitst per 
provincie of gewest. 
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Question n° 55-2-002253 de madame 
la députée Barbara PAS du 
01/12/2023 au Vice-Premier ministre 
et ministre de la Justice et de la Mer 
du Nord. 
 

Vraag nr. 55-2-002253 van mevrouw de 
volksvertegenwoordiger Barbara PAS 
van 01/12/2023 aan de Vice-
eersteminister en minister van Justitie 
en Noordzee. 

  
La Commission des jeux de hasard ne 
dispose pas de chiffres concernant le 
nombre de personnes dépendantes aux 
jeux. Ce sont plutôt des instances telles 
Sciensano qui sont le mieux à même de 
répondre. 
La Commission des jeux de hasard ne 
dispose pas non plus de chiffres 
concernant le nombre de personnes 
dépendantes aux jeux ayant suivi un 
traitement. Je vous renvoie pour cela 
aux ministres en charge de la Santé 
publique. 
 

Ce dont la Commission dispose en 
revanche, ce sont des chiffres 
concernant nombre de demandes 
d’auto-exclusion introduites auprès 
d’elle et celui des demandes 
d’exclusions de jeu introduites à la 
demande d’un tiers (par exemple, un 
parent, un conjoint,…). Vous les 
trouverez dans le tableau joint en 
annexe 1. 
 

J’attire votre attention sur le fait que le 
nombre de demandes d’exclusion ne 
peut être confondu avec le nombre de « 
joueurs dépendants » : tous les « 
joueurs dépendants » ne demandent en 
effet pas leur exclusion .  
  
Il est aussi  important de souligner que 
les chiffres repris dans le tableau 
concernent les demandes et non les 
personnes en tant que telles. Une 
personne peut en effet introduire plus 
d’une demande, que ce soit au cours de 
la même année ou au cours de plusieurs 
années.  
  

De Kansspelcommissie beschikt niet over 
cijfers over het aantal gokverslaafden. 
Het zijn eerder instanties als Sciensano 
die het best geplaatst zijn om uw vragen 
te beantwoorden.  
 
De Kansspelcommissie beschikt evenmin 
over cijfers met betrekking tot het aantal 
gokverslaafden dat een 
behandelingstraject heeft gevolgd, 
Hiervoor dien ik u door te verwijzen naar 
de ministers van Volksgezondheid. 
 
 

De commissie beschikt wel over cijfers 
met betrekking tot het aantal aanvragen 
tot zelfuitsluiting dat bij haar werd 
ingediend en over het aantal ingediende 
aanvragen van een toegangsverbod op 
verzoek van een derde (bijvoorbeeld een 
ouder, een echtgenoot ...). U vindt ze in 
de tabel in bijlage 1. 
 
 
 

Ik vestig uw aandacht erop dat het aantal 
aanvragen van een toegangsverbod niet 
mag worden verward met het aantal 
‘gokverslaafden’: niet alle 
‘gokverslaafden’ vragen namelijk een 
toegangsverbod aan.  
  

Er moet ook worden benadrukt dat de 
cijfers in de tabel betrekking hebben op 
de aanvragen en niet op de personen als 
zodanig. Eén persoon kan namelijk meer 
dan één aanvraag indienen, zowel in 
hetzelfde jaar als in de loop van 
verschillende jaren.  
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Enfin, une augmentation importante des 
demandes est constatée depuis 2022 
par rapport aux années précédentes. 
Depuis fin 2021, il est possible 
d’introduire une demande d’exclusion 
par itsme. Cela facilite le recours à 
l'auto-exclusion et peut partiellement 
expliquer l'augmentation du nombre de 
demandes. 
 
En annexe 2, je joins aussi un tableau 
des demandes d’exclusion par province. 
 
Les chiffres diffèrent de ceux repris dans 
le tableau ci-dessus car :  
•             il y a des exclusions de 
personnes qui résident à l'étranger et 
qui ne sont donc pas reprises dans le 
tableau par province. 
•             pour certains dossiers plus 
anciens, l’adresse n’est pas toujours 
correcte et ils ont donc inclassables par 
province 
 
 
 

Tot slot wordt sinds 2022 een aanzienlijke 
toename van de aanvragen vastgesteld 
ten opzichte van de voorgaande jaren. 
Sinds eind 2021 is het mogelijk om een 
toegangsverbod aan te vragen via itsme. 
Dit vergemakkelijkt de  stap naar 
zelfuitsluiting en kan mede de oorzaak 
zijn van het stijgend aantal aanvragen.  
 
 
In bijlage 2 vindt u tevens een tabel met 
de aanvragen van een toegangsverbod 
per provincie. 
De cijfers verschillen van die in de 
bovenstaande tabel omdat:  
•             de toegangsverboden van 
personen die in het buitenland verblijven 
niet zijn opgenomen in de tabel met cijfers 
per provincie; 
•            voor sommige oudere dossiers 
het adres niet altijd correct is en die dus 
niet per provincie kunnen worden 
gerangschikt. 
 
 
 

 

P. VAN TIGCHELT 
Vice-Premier ministre et ministre de la Justice et de la Mer du Nord 

Vice-eersteminister en minister van Justitie en Noordzee 
 
 
 
 
Bijlage(n)/annexe(s) : 2 


